
 

 

Kære grundejerforening 

 

Beboerne på Bekkasinvej 2,4,6 og 8 har kommentarer til punkt nr. 5 (Forslag om nye flisstier) på 
dagsordenen til foreningens generalforsamling. Vores henvendelse handler om den foreslåede sti mellem 
Urfuglevej og Bekkasinvej. 

Vi mener som udgangspunkt, at så mange som muligt skal have glæde af vores fællesarealer, men at den 
foreslåede sti er overflødig, og vi har svært ved at se, hvem der får glæde af den. Derfor vil det gøre mere 
skade end gavn at anlægge den. 

Hvis man griber ind i området og fjerner træer, vil det bevirke, at støjen fra Hirtshalsvejen forstærkes for en 
del af områdets beboere.  

Træerne, især birketræerne, har meget stort vandoptag. Hvis vandoptaget reduceres, vil området blive 
mere fugtigt, hvilket kan gøre det nødvendigt at grave grøften op. Det jo er ødelæggende for både flora og 
fauna. I dag klarer grøften fint at fjerne overfladevandet, og ingen af husene fra nr. 2 - 8 har problemer med 
fugt eller vand. 
Vi har gennem de seneste år set nogle uheldige eksempler på ”vedligeholdelse” af grøfterne, og det vil 
være meget ærgerligt, hvis det også blev gennemført her, når det ikke er nødvendigt. 

 Ligeledes vil dyrelivet i området mellem Urfuglevej, Bekkasinvej og Lodskovvadvej ikke længere kunne 
være så uforstyrret, som tilfældet er i dag. Her hviler og fouragerer rådyr og dådyr ofte. Dette vildnæs er 
også til glæde for mange andre dyr. Et uberørt område giver jo også mere liv til arealerne udenom. 

Af ovenstående grunde kan vi ikke støtte forslaget om den foreslåede sti mellem Urfuglevej og Bekkasinvej. 

 

Venlig hilsen 

Beboerne på Bekkasinvej nr. 2,4,6 og 8 

 


